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PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi 09.februarie.2024 la sediul Primăriei comunei Apateu cu  ocazia întrunirii în 

şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Apateu judeţul Arad 
 

 

 

Şedinţa s-a convocat în baza Dispoziţiei nr. 12/02.02.2024 a primarului comunei Apateu 
privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Apateu, conform art. 134, 
alin. (1), lit. a) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
cu modificările și completările ulterioare și se desfășoară la sediul Primăriei comunei Apateu din 
localitatea Apateu nr. 364, județul Arad. 

Înainte de a trece la procedurile legale privind desfășurarea ședinței consiliului local, 
înlocuitorul secretarului general al comunei Apateu aduce la cunoștința participanților 
prevederile Regulamentului (UE)2016/679 al Parlamentului European şi al Consiliului din 27 
aprilie 2016 privind protecţia persoanelor fizice în ceea ce priveşte prelucrarea datelor cu 
caracter personal şi privind libera circulaţie a acestor date şi de abrogare a Directivei 95/46/CE 
(Regulamentul general privind protecţia datelor), precum și prevederile art. 138, alin. (2), lit. c) 
din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 
și completările ulterioare, coroborat cu art. 27, alin. (2), lit. c) din Anexa nr. 2 la Ordinul 
Ministerului Dezvoltării, lucrărilor Publice și Administrației nr. 25/2021 pentru aprobarea 
modelului orientativ al statutului unității administrativ-teritoriale, precum și a modelului 
orientativ al regulamentului de organizare și funcționare a consiliului local, față de posibilitatea 
cetățenilor cu domiciliul sau reședința în comuna Apateu de a asista la ședințele consiliului local. 
 În continuare secretarul general al comunei face prezenţa consilierilor prin apel nominal 
constatându-se că sunt prezenţi 12 consilieri din totalul 13. Absentează domnul consilier Sîrb 
Florin. Există cvorumul necesar pentru desfăşurarea şedinţei şi adoptarea de hotărâri. 
 După terminarea procedurii privind prezenţa consilierilor se trece la alegerea 
preşedintelui de şedinţă. Se fac propuneri, domnul Bule Ionel propune pe domnul Druțău Dorel-
Ioan. Nu mai sunt alte propuneri. Se supune la vot deschis prin ridicarea mâinii, cu unanimitate 
de voturi, 12 voturi „pentru” domnul Druțău Dorel-Ioan este ales preşedinte de şedinţă, se 
adoptă Hotărârea nr. 6/2024. Președintele de ședință este ales pentru ședința curentă urmând 
a fi ales un alt consilier la viitoarea ședință. 
 În continuare preşedintele de şedinţă dă cuvântul secretarului general al comunei 
pentru a supune votului consilierilor procesul-verbal al şedinţei anterioare care a fost pus la 
dispoziţia consilierilor, în timp util, pentru a fi studiat, conform art. 138, alin. (15) din Ordonanța 
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de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, cu mențiunea că procesul-verbal al şedinţei anterioare dacă nu a fost comunicat 
consilierilor locali odată cu documentul de convocare se regăsește pe masă înainte de 
începerea ședinței în plen. 
 Se supune la vot deschis prin ridicarea mâinii, cu unanimitate de voturi, 12 voturi 
”pentru” este aprobat procesul-verbal al şedinţei anterioare aşa cum a fost întocmit şi 
formulat, se adoptă Hotărârea nr. 7/2024.  
 Astfel, după aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare se semnează procesul-
verbal de numerotare, închidere și sigilare a dosarului ședinței ordinare din data de 31.01.2024. 
 Totodată, domnul Botaș Ioan, secretarul general al comunei, atrage atenția mebrilor 
consiliului local despre situațiile de incompatibilități și situațiile de conflict de interese 
prevăzute de lege. 
 Invitaţi şi participanţi la şedinţă: domnul Costea Marius-Ionel, consilier achiziții publice, 
domnul Tulcan Stelian-Vlăduț și Tulcan Alexandru reprezentanți ai firmei PETROLINE RAFINARE 
SRL;  Malița Petru și Malița Ioan, Apateu 185B; Botaș Dănuț, Apateu 195; Dănila Ioan-Claudiu, 
Apateu 111; Dănila Dorel, Apateu 400; Sterp Aurel și Sterp Dumitru, Apateu 671; Vale Ioan, 
Apateu 564; Horne Cornel-Gheorghe, Apateu nr. 301A, Brăndușe Ioan, Apateu 171, pe parcurs 
mai vin și alții care nu au fost notați. 
 Domnul Botaș Ioan, secretarul general al comunei Apateu, având în vedere 
evenimentele de la ședințele anterioare, aduce la cunoștința președintelui de ședință despre 
faptul că participanții la ședință, alții decât consilierii și persoane interesate, care au cereri 
depuse la consiliul local, respectiv cetățenii comunei, nu pot să ia cuvântul decât dacă au un 
interes în problema supusă dezbaterii consiliului local, au posibilitatea de a asista la dezbaterile 
ce au loc în cadrul ședinței, conform prevederilor, art. 138, alin. (2), lit. c) din Codul 
administrativ aprobat prin Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019, cu modificările și 
completările ulterioare și art. 27, alin. (5) teza II din Anexa nr. 2 la Ordinul nr. 25/2021 al 
Ministerului Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației, pentru aprobarea modelului 
orientativ al statutului unității administrativ-teritoriale, precum și a modelului orientativ al 
regulamentului de organizare și funcționare a consiliului local, astfel cum a fost aprobat de 
Consiliul local al comunei Apateu prin Hotărârea nr. 19/2021. 
 Domnul Druțău Dorel-Ioan, consilier, președinte de ședință întreabă dacă se poate trece 
la aprobarea ordinii de zi? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, solicită consiliului local suplimentarea ordinii de zi, 
conform art. 135, alin. (8) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, cu următoarele proiecte: 
 1. Proiect de hotărâre privind privind delegarea prin concesiune a gestiunii unor activități 
componente ale serviciului de salubrizare al unităților administrativ teritoriale membre ale 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de Gestionare a Deșeurilor, Județul 
Arad ADISIGD Arad din Zona 2, Zona 3 și Zona 4 a județului Arad, avizarea Strategiei de 
contractare, a Studiului de fundamentare și a Documentației de atribuire pentru delegarea 
gestiunii unor activități componente ale serviciului de salubrizare în județul Arad, Zona 2, Zona 3 
și Zona 4. 
 Nu mai sunt alte propuneri de introducere pe ordinea de zi. 
 Preşedintele de şedinţă, supune votului consilierilor ordinea de zi a şedinţei ordinare, 
conform prevederilor art. 135, alin. (7) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. Se supune la vot deschis 



 3 

prin ridicarea mâinii, cu unanimitate de voturi, 12 voturi „pentru” este adoptată Hotărârea nr. 
8/2024 prin  care este aprobată următoarea 
 

ORDINE DE ZI : 
 

 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru mai 
multe obiective de investiții în anul 2024. - inițiativa primarului 
 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al comunei 
Apateu, județul Arad, pe anul 2024. - inițiativa primarului 
 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării unor măsuri de protecție socială la 
transportul public local de persoane pe raza administrativ-teritorială a UAT-urilor membre ale 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Transport Public Arad și acordarea unui mandat 
special reprezentantului Municipiului Arad în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad în vederea aprobării modificării 
Contractului de delegare a gestiunii Serviciului de transport public local nr. 704/02.12.2019. - 
inițiativa primarului 
 4. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Comunei 
Apateu în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad pentru aprobarea cotizației pe anul 2024 către Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară de Transport Public Arad. - inițiativa primarului 
 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuție bugetului al 
comunei apateu județul Arad pe anul 2023 trimestrul IV. - inițiativa primarului 
 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea achizitionarii serviciului de asistență și 
reprezentare juridică pentru Comuna Apateu,Consiliul Local al comunei Apateu și Primarul 
comunei Apateu. - inițiativa primarului 
 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii documentației în vederea finanțării 
actualizării în format digital/GIS a Planului urbanistic General (P.U.G.) și a Regulamentului local 
de urbanism al comunei Apateu, județul Arad. - inițiativa primarului 
 8. Proiect de hotărâre privind delegarea prin concesiune a gestiunii unor activități 
componente ale serviciului de salubrizare al unităților administrativ teritoriale membre ale 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de Gestionare a Deșeurilor, Județul 
Arad ADISIGD Arad din Zona 2, Zona 3 și Zona 4 a județului Arad, avizarea Strategiei de 
contractare, a Studiului de fundamentare și a Documentației de atribuire pentru delegarea 
gestiunii unor activități componente ale serviciului de salubrizare în județul Arad, Zona 2, Zona 
3 și Zona 4. - inițiativa primarului 
 9. Cereri și petiții adresate Consiliului local al comunei Apateu. 
 10. Diverse. 
 

 Se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi : 
 
 Nici un consilier nu anunță interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârilor în 
vederea consemnării în mod obligatoriu în prezentul proces-verbal al ședinței, conform art. 
228, alin. (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 
 

 Punctul 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 
mai multe obiective de investiții în anul 2024. - inițiativa primarului 
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 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate și raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței și dă 
cuvântul domnului Costea Marius-Ionel, consilier achiziții publice, să explice solicitărilor 
consilierilor locali, dacă există. 
 Discuții pe marginea proiectului de hotărâre și a materialelor prezentate: 
 Domnul consilier Mișca Teodor - mi se par exagerate sumele la Căminul cultural față de 
Primăria veche dacă facem o comparație, 3 mil. lei vechi față de 1,5 la primărie, e nevoie să se 
anvelopeze căminul? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - la cămin se face și o terasă la bucătărie, este inclusă și 
aceasta. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - mi se pare că e mult, se vede diferență amre, la cămin 
se zugrăvește și la primărie se face acoperiș, e o diferență, sau așa pare. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - la bucătărie se mai face ceva? Se alunecă pe 
gresie, nu se poate pune ceva antiderapant? Se alunecă cu oala cu mâncare. 
 Nu mai sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Druțău Dorel-Ioan, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 11 voturi ”pentru”, un vot 
”împotrivă”, respectiv domnul consilier Bule Ionel, este adoptată Hotărârea nr. 9/2024. 
 Punctul 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al 
comunei Apateu, județul Arad, pe anul 2024. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Discuții pe marginea proiectului de hotărâre și a materialelor prezentate: 
 Domnul consilier Nica Adrian-Cornel - nu am avut excedent? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - ba da, se regăsește în proiect. 
 Domnul consilier Sărac Ioan - de ce am primit așa puțini bani față de alte primării? 
Comune mai mici au bani mai mulți ca noi !!! 10 mld sunt investițiile, mi se pare puțin. 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - noi am solicitat dar la județ e PNL, atât am primit. 
 Domnul consilier Nica Adrian-Cornel - dacă am avut excedent nu am mai primit. 
 Domnul viceprimar Druțău Dorel-Ioan - sunt primării care nu au primit nimic. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - domnule primar de ce nu am fost chemați la lista 
de investiții? să fi discutat, să fim întrebați și noi dacă nu avem ceva propuneri, nu am fost 
întrebați nimic, suntem puși în fața faptului împlinit, și pe noi ne întreabă lumea. 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - am discutat cu toți. 
 Domnul viceprimar Druțău Dorel-Ioan - putem discuta acum e doar proiect de hotărâre. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - ați promis, ați zis dar nu ne-ați chemat, acum suntem în 
fața faptului împlinit. 
 Domnul consilier Bule Ionel - nu ne-ați chemat și după spuneți că consilierii sunt de vină. 
 Domnul consilier Belei Dan-Ioan - la Moțiori nu este nimic pe lista de investiții. 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - se face și la Moțiori, capela, asfaltare, gard ...  
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - noi vorbim de bugetul local nu de Anghel Saligny... 
 Domnul consilier Mișca Teodor - vorbim de gaz, ați zis că s-a trimis, putem vedea 
solicitarea? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - am trimis solicitarea, nu avem bani prinși anume 
pentru gaz pe acest buget. 
 Domnul consilier Sărac Ioan - trebuie să avem studii dacă vrem să ne dezvoltăm, nu se 
poate fără și nici fără bani. 
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 Domnii consilieri Botaș Florea-Radu și Bule Ionel - nu e bine așa, să nu se treacă pe lista 
de investiții bani pentru gaz, se plătește oricum, restul e vrăjeală... 
 Domnul consilier Malița Petru - ce lucrare în continuare avem la Grădiniță? Am votat 
anul trecut și nu s-a făcut nimic, de ce? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - Grădinița e pe proiect, nu avem ce face, anul trecut 
nu au fost bani, nu depinde de noi. 
 Domnul consilier Culda Ionel-Daniel - e ok pentru Moțiori, totuși trebuia trecut pe lista 
de investiții ”anexă capelă” să apară acolo, pe listă. 
 Domnul consilier Bule Ionel - eu nu sunt de acord, nu votez acest buget. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - votez dar lista de investiții să fie modificată, să se 
precizeze clar că nu se plătește pentru gaz, de ce nu ne concentrăm pe canalizare? dacă nu se 
schimbă nu votez acest buget. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - nici eu nu sunt de acord, nu votez acest buget. 
 Domnul consilier Tulcan Petru - noi vorbim de gaz, dacă se aprobă gaz ce se întâmplă? 
stă Apateul în 1,5 mld. lei pentru a se plăti acolo? 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - după cum poate ați observat, la avizul de legalitate 
am scris cu obiecțiuni ulterioare, să mă explic, voi contrasemna hotărârea privind bugetul, am 
avut obiecțiuni la formularele de buget, consider că trebuiau respectate formularele 
comunicate cu primăria de către  Administrația Județeană a Finanțelor Publice Arad, nu înțeleg 
de ce doamna Malița Adriana-Cristina, nu folosește acele formulare mult mai complete, în acest 
sens am făcut adresă către domnul primar în data de 06.02.2024 dar se folosesc alte formulare, 
mă refer la anexele bugetului. 
 Nu mai sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Druțău Dorel-Ioan, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 9 voturi ”pentru”, 3 voturi 
”împotrivă”, respectiv consilierii Bule Ionel, Botaș Florea-Radu și Mișca Teodor, este adoptată 
Hotărârea nr. 10/2024. 

Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării unor măsuri de protecție 
socială la transportul public local de persoane pe raza administrativ-teritorială a UAT-urilor 
membre ale Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Transport Public Arad și acordarea unui 
mandat special reprezentantului Municipiului Arad în Adunarea Generală a Asociaţilor 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad în vederea aprobării 
modificării Contractului de delegare a gestiunii Serviciului de transport public local nr. 
704/02.12.2019. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Nu sunt discuții pe marginea materialului prezentat. 
 Se supune la vot: 

Domnul consilier Druțău Dorel-Ioan, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 11/2024. 
 Punctul 4. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Comunei Apateu în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
de Transport Public Arad pentru aprobarea cotizației pe anul 2024 către Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară de Transport Public Arad. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 



 6 

 Nu sunt discuții pe marginea materialului prezentat. 
 Se supune la vot: 

Domnul consilier Druțău Dorel-Ioan, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 12/2024. 
 Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuție bugetului al 
comunei apateu județul Arad pe anul 2023 trimestrul IV. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Discuții pe marginea materialului prezentat: 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - vreau să aduc la cunoștința domnului primar și 
domnilor consilieri că contul de execuție al bugetului pe acest trimestru trebuia aprobat în luna 
decembrie a anului trecut, conform art. 49, alin. (12) din Legea nr. 273/2006, legea finanțelor 
publice locale, cu modificările și completările ulterioare, după cum bine se precizează în 
raportul de specialitate și referatul de aprobare, dar nu se respectă. Solicit, pe viitor ,să se 
respecte prevederile legale. 
 Nu mai sunt discuții pe marginea materialului prezentat. 
 Se supune la vot: 

Domnul consilier Druțău Dorel-Ioan, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 13/2024. 
 Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea achizitionarii serviciului de asistență și 
reprezentare juridică pentru Comuna Apateu,Consiliul Local al comunei Apateu și Primarul 
comunei Apateu. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Nu sunt discuții pe marginea materialului prezentat. 
 Se supune la vot: 

Domnul consilier Druțău Dorel-Ioan, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 14/2024. 
 Punctul 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii documentației în vederea 
finanțării actualizării în format digital/GIS a Planului urbanistic General (P.U.G.) și a 
Regulamentului local de urbanism al comunei Apateu, județul Arad. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței și arată că s-
a schimbat legislația pe finanțarea imobilelor, ar mai fi de rezolvat circa 3000 de imobile. 
 Nu sunt discuții pe marginea materialului prezentat. 
 Se supune la vot: 

Domnul consilier Druțău Dorel-Ioan, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 15/2024. 
 Punctul 8. Proiect de hotărâre privind delegarea prin concesiune a gestiunii unor 
activități componente ale serviciului de salubrizare al unităților administrativ teritoriale 
membre ale Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de Gestionare a 
Deșeurilor, Județul Arad ADISIGD Arad din Zona 2, Zona 3 și Zona 4 a județului Arad, avizarea 
Strategiei de contractare, a Studiului de fundamentare și a Documentației de atribuire pentru 



 7 

delegarea gestiunii unor activități componente ale serviciului de salubrizare în județul Arad, 
Zona 2, Zona 3 și Zona 4. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. Arată în 
continuare că trebuie contractul cu salubrizarea, să se unească 3 zone, v-a fi o firmă mai 
serioasă, trebuie procedura de achiziție. 
 Discuții pe marginea materialului prezentat: 
 Domnul consilier Bule Ionel - noi mai subvenționăm la gunoi? Cât? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - da subvenționăm dar nu știu să răspund cât. 
 Domnul consilier Sărac Ioan - aici avem cele mai mari cheltuieli, noi cetățenii, am în față 
chitanța cum am plătit la primărie. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - de ce nu am putea ajuta cetățenii cu ceva? Nu mai 
putem măcar cu acei doi lei? 
 Nu mai sunt alte discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Druțău Dorel-Ioan, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru”, este 
adoptată Hotărârea nr. 16/2024. 
 Punctul 9. Cereri și petiții adresate Consiliului local al comunei Apateu. 
 Cererea nr. 259/25.01.2024 a SC PETROLINE RAFINARE SRL care solicită concesionarea 
unor terenuri, societate ce va prelua activitatea SC PETROLINE RAFINARE SRL, societate 
reprezentată de domnul Tulcan Alexandru și participă și domnul Tulcan Stelian-Vlăduț, care 
arată că investițiile ce urmează să fie realizate au caracter industrial și sunt compuse din parc 
fotovoltaic, parc logistic de distribuție produse petroliere, zonă verde de protecție, modernizare 
și extindere capacități de producție existente, total o suprafață de 274,331 mp., 27,43 ha. 
 Domnul Tulcan Stelian-Vlăduț arată în continuare că va fi investiție mare, am băgat o 
grămadă de bani, vreau să funcționeze și va fi bine și pentru sat, am câștigat procesele cu 
finanțele, mai am o foarte mică datorie față de primărie pe care o voi plăti dar suntem și aici în 
litigiu, nu pot să plătesc ceva ce nu trebuie, va fi hidrogen, lucruri care se pot face și localitatea 
se va dezvolta, nu vreau să încurc pe nimeni, au venit toți ciobanii, nu am nevoie de pășune, 
parcul fotovoltaic se poate face pe pășune, legea permite, investiții care costă, solicit susținere 
pentru aceasta, trebuie să duc investiția la capăt. 
 Domnul Tulcan Alexandru, noi cerem teren din zona industrială, aia solicităm. Aici apar 
sfere de influențe. 
 Intervin cetățenii participanți ... Nu se consemnează în procesul-verbal al ședinței. 
 Domnul consilier Bule Ionel - orice cerere ce ajunge la noi va primi răspuns în 30 de zile. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - nimeni nu are nimic cu nimeni, crescătorii de animale 
sunt o minoritate, trebuie să fim corecți cu toți, firma care investește și crescătorii de animale, 
nu putem obstrucționa așa investiție pentru niște teren. Firma asta nouă nu are datorii, vorbim 
de 27 de hectare, nu văd de ce vă împotriviți voi cetățenii (cu referire la crescătorii de animale), 
suprafața aceasta nu afectează nimic. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - mă refer la Stelian, ai fost la mine și am discutat, 
oamenii au spus că ai datorii, am explicat că nu sunt de acord dacă ai datorii la primărie. 
 Din nou se intervine din participanți ... nu se poate consemna. 
 Domnul Tulcan Stelian-Vlăduț - am avut procese 8 ani de zile, am terminat cu finanțele, 
nu mai am datorii la stat, am și la primărie, am cerut soldul de la primărie și nu am primit nimic. 
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 Domnul Brăndușe Ioan, cetățean din Apateu 171 - arat că am interse și eu și doresc să 
spun numai că am depus o cerere la primărie și nu am primit nici astăzi răspuns, pot primi 
acum? 
 Domnul consilier Tulcan Petru - aș propune să se împartă pășunea la oameni, am o 
întrebare dacă ați căștigat procesele de ce mai aveți datorii la noi? 
 Domnul Tulcan Stelian-Vlăduț - mai am ceva, parcarea e plătită ... acum intrăm în linie 
dreaptă. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - ți-am aprobat unificarea și am spus și atunci, dacă 
mai vrei ceva să nu mai vii la noi dacă ai datorii. 
 Domnul consilier Tulcan Petru - să se dea la fermieri și apoi mai discutăm. Propun să 
discutăm după aia cereri de acest gen. 
 Se supune la vot, cu unanimitate de voturi se hotărăște discutarea cererii în altă ședință 
iar documentațiile să fie mult mai elaborate și susținute cu documente de către domhul primar 
prin aparatul de specialitate. Se amână. 
 Domnul consilier Bule Ionel - am venit cu o cerere simplă, referitor la crescătorii de 
animale, să le facem condiții și drum spre pădure și să-i mutăm pe toți acolo, să afcem drum 
pentru ciobani, noi am scumpit pășunea ... 
 Domnul consilier Tulcan Petru - solicit contractul cu sala de nunți. Domnul primar să-l 
pună la dispoziție. 
 Se trece la următorul punct. 
 Punctul 10. Diverse. 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - am primit de la prefectură adresa nr.  
9844/31.01.2024 înregistrată la noi azi 09.02.2024 cu referire la Hotărârea Consiliului local al 
comunei Apateu nr. 93/29.11.2023 privind modificarea organigramei și a statului de funcții al 
aparatului de specialitate al Primarului comunei Apateu, reducerea posturilor, adresă care nu 
ne ajută cu nimic, reiese că sesizarea făcută de mine este corectă dar atât. Urmează să o primiți 
la viitoarea ședință când o vom analiza mai bine. 
 Nu mai sunt discuții în cadrul ședinței, se discută în continuare cu cetățenii participanți. 
 Cetățenii participanți intră în discuții ... președintele de ședință închide lucrările și 
mulțumește pentru participare. 

 
 Notă: Există posibilitatea ca unele proiecte de hotărâri să fi suferit modificări în timpul 
ședinței, de aceea hotărârea adoptată nu va mai avea conținutul fidel reflectat din proiectul de 
hotărâre. Membrii consiliului local fiind de acord cu aceste modificări. 
 În conformitate cu prevederile art. 243, alin. (1), lit. f) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
secretarul general al comunei asigură întocmirea procesul-verbal al ședințelor consiliului local și 
redactarea hotărârilor consiliului local. 
 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                                    
Dorel-Ioan DRUȚĂU 

 
 
 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI APATEU, 
Jurist Ioan BOTAȘ 


